
Styremøte SSK
21.09.2023 18:30 - 21:30

Sted
Sotra Arena, møterom 3. etg.

Deltaker
Svein Olav Sørensen (arrangør), Cecilie Dahl, Dan, Henrik Aasen (Fraværende), Jens Otto Krakstad (Fraværende),
Øyvind Vikne, Randi - Håndball, Ronny Davidsen, Siv Carlsen, Susanne Johnsen (Fraværende), Tore J Nesse

1.    24/23-24 - Status økonomi
Regnskap pr august. Prognose 2023, inkludert likviditet

Regnskapet viser ett underskudd på kr. 2.563.000 pr august mot ett budsjettert overskudd på kr. 30`pr august. 
Det er gjort en hel del tiltak for høsten, men prognosen viser likevel ett underskudd på 1 mill.

Fotballgruppen styrer mot ett underskudd på kr. 1,1 mill, og dette underskuddet har økt fra juli.
Prognosen med underskudd på 1,1 mill er alvorlig og påvirker både klubben som helhet og de andre idrettene.
Administrasjonen jobber med de tiltak som er mulig for å korrigere gjennom årets siste måneder.

Det er avdekket tilfeller med attestering av bilag som er feil samt mangelfull oppfølging av sak som kan gi vesentlig
kostnadsreduksjon. 
På bakgrunn av dette minnes det om at alle som attesterer faktura må gjøre nødvendige undersøkelser for å være
sikker på at faktura er rett før den godkjennes.

Fornying av låneavtale
Saken gjelder opptak av lån for å ferdigstille energitiltak i Turnhallen. Klubbens samlede lån kan med dette prosjektet bli
klassifisert som ett «grønt lån», noe som gir 0,7% lavere rente.
Se vedlagt saksunderlag.

Decision
Hovedstyret godkjenner opptak av lån på inntil kr. 1,5 mill for ferdigstillelse av energibrønnene ved
turnhallen. Lånet inngår som en del av rammelånet som i dag har en rente på 4,1% med binding til
2030.Lånet erstatter sidelån på 2 mill som ble nedbetalt i sin helhet i mai 2023. Samlet lånemengde vil bli
11,8 mill.

Regnskap pr. august 2023; Administrasjonen følger opp fotballgruppen mht. kostnadsreduksjoner.

Vedlegg
Økonomirapport pr august.xlsx,  Saksfremlegg Energi prosjekt Energibrønner turnhall.pdf

2.    25/23-24 - Saker fra administrasjonen



Allidrettshallen
Hovedstyret ble kort orientert om utbyggers krav til garantier. Det forventes at kommunen tar stilling til søknad om
dispensasjon for bruk i løpet av oktober.

LIM
Endelig er LIM prosjektet i drift. Prøveprosjektet kjøres med 5. og 6. klasse på Brattholmen skule. Det har vært ett stort
engasjement fra skolen, noe som gjør at 42 av 47 5. klassinger er påmeldt. Det har kommet mange gode
tilbakemeldinger etter den første uken med drift - inkludert fra Idrettslinjen til Sotra Videregående som stiller med
instruktører om torsdagene.
-

3.    26/23-24 - Status idrett
Kort info om status legges inn i forkant av møtet. Vurdere behov for egne saker.

Turn &Dans
Gruppen går en hektisk høst i møte med både deltakelse i konkurranser og egne arrangementer.

Egne arrangemnter:
23-24 september KM apparat turn og aspirantleker
21. oktober KM tropp
28.oktober Gym for Life Norge. Blir muligens avlyst
11-12 november VM apparat turn og aspiranter
25. november GIV dans Vestland. Usikker på om det blir denne datoen.
2-3 november Juleshow i turnhallen. Annet opplegg enn tidligere. Fordelt på to dager.
Siden fotball har startet opp sokkesalg har vi revurdert vårt salg i år og går for førstehjelpspakker. Dette vil ikke på langt
nær gi oss like mye salg, men det hjelper. Budsjett er nedjustert.
Jobber fortsatt med å få på plass en robust økonomisk løsning for å ansette en ny trener primært på apparat turn gutter.
Vi har noen av landets beste gutte turnere i sine klasser. De har bare det vinduet de er i nå for å nå langt. Treneren de
nå har ønsker færre timer i hall.
Vært på «krisemøte 2» hos kretsen med Laksevåg Turn, Bergen Turnforening og oss, hvor klubbenes økonomi og
samarbeid på trenersiden har vært hovedfokus. Spesielt Laksevåg kan komme i en krise på trenersiden i løpet av de
neste to årene.
Gått gjennom økonomien med sportslig leder Cate og Lisbet og laget revidert budsjett ut året.

HÅNDBALL
- Jobber videre med KLUBBHUSET (Håndballens Kvalitetsklubb)
- Fokus på dommerarbeidet for å bl.a. redusere dommerbøtene.
- God kontroll på hele trenersituasjonen i klubben.
- Det er mange arrangementer på trappene, men gruppen har ett godt arrangementsutvalg



Vedlegg
Fagmøte kvalitetsklubbansvarlig 13.09 - Copy.pdf,  Status September 2023.docx

4.    27/23-24 - Status organisasjonsutvikling
Kort info om status - prinsipielle beslutninger forberedes som egen sak

(Ikke behandlet)

4.1.    Mottatt oppsigelse fra leder sport
Håndtering av situasjonen. Kort og lang sikt.

Se vedlegg

Decision
Stilling Leder Sport; Hovedstyret vedtar (mot èn stemme) å sette Leder Sport stillingen på vent til fordel for
en ny stilling som Marked- og sponsoransvarlig. Leder Sport stillingen lyses ut når stillingen «Marked- og
sponsoransvarlig» er blitt selvfinansierende eller senest første kvartal 2025.

Vedlegg
Stilling Leder sport og Marked- og sponsoransvarlig.pdf

4.2.    Status medlemsarrangement
Jf. tidligere styrebehandling, sist 24. august

26.oktober er fastsatt til klubbens årlige Medlemsmøte. Dette er Hovedstyrets arrangement, så komiteen har en
forventning om at hele styret stiller opp. 
AntiDopNorge holder hovedforedraget.

Det blir utdeling av gratis treningsklær til våre medlemmer.

Innbydelse til klubbens medlemmer og foreldre sendes ut om kort tid.

4.3.    Utarbeidelse av eierstrategi
sos - organisering av arbeidet

Siv, Øyvind og Ronny jobber videre med utarbeidelse av eierstrategi for klubbens eierskap i selskaper.

Frist; Neste styremøte

4.4.    Beredskapsplan
Cecilie - status, introduksjon til styret

Sotra Sportsklubb har en omfattende beredskapsplan som ble utarbeidet i 2020. Det er bl.a. laget en tilhørende
varslings-app der beredskapsgruppen enkelt kan varsles ved hendelser.



Cecilie har hatt i oppgave å revidere beredskapsplanen.

Decision
Beredskapsplan; Klubbens beredskapsplan fra 2020 er gjennomgått og funnet godkjent med unntak av at
den må oppdateres med riktige kontaktpersoner og deretter versjonsnummer med årstall 2023.

4.5.    Valgkomité
sos - behov for å jobbe med å finne kandidater

Det ble ikke valgt ny Valgkomite på siste Årsmøte. Alle hovedstyrets medlemmer bes om å hjelpe til med å rekruttere 3
personer til utvalget.

4.6.    E-post til styret vedr. G13. Kommunikasjon knyttet til saken
Informasjon. Diskusjon om veien videre

Hovedstyret har mottatt en bekymringsmelding for klubben- og daglig leders håndtering av konflikten i G13 saken.
Bekymringsmeldingen er skrevet av foreldrene til lagets tidligere ungdomstrenere.
I forkant av styremøtet fikk styret også tilsendt et brev som hovedutvalg fotball hadde sendt ut til lagets foreldregruppe
m.fl.

Styreleder redegjorde for deler av innholdet i mailene/brevene i tillegg til møtet som ble holdt med ungdomstrenerne og
deres foreldre. I dette møtet deltok styreleder, nestleder og Øyvind i tillegg til Stian Andre Larsen fra hovedutvalget.

Decision
G13 saken; Hovedstyret ber Styreleder, nestleder og Øyvind om å utrede saken nærmere.

4.7.    Kvalitetsklubb - Re-sertifisering

Øyvind og Siv er ansvarlige for klubbens arbeid med re-sertifisering til Kvalitetsklubb. Arbeidet er startet opp internt, og
fra 1.oktober vil arbeidet også involvere Fotballkretsen.

Målet er re-sertifisering innen 30.03.2024

5.    Godkjenne referat

Tiltak

Godkjent

Ikke oppgitt Svein Olav Sørensen

Godkjent

Ikke oppgitt Cecilie Dahl

Godkjent

Ikke oppgitt Siv Carlsen



Godkjent

Ikke oppgitt Tore J Nesse

Godkjent

Ikke oppgitt Ronny Davidsen

Godkjent

Ikke oppgitt Jens Otto Krakstad

Godkjent

Ikke oppgitt Øyvind Vikne

Godkjent

Ikke oppgitt Randi - Håndball


